
Protokół Nr 28/22 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, 

Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu 16 sierpnia   2022r. w Starostwie 

Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało od godz. 1400 do godz. 1445.

W posiedzeniu uczestniczyło 14 członków komisji według załączonej listy obecności. Nieobecni 

byli: radny Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz, radna Bożena Teresa Bujno oraz radny Mikołaj 

Żabiński. 

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

3. Bożena Radziszewska Dawidziuk  Pełnomocnik Starosty ds Edukacji 

4. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2022/2023

2. Analiza wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2022 roku

3. Opiniowanie materiałów na XXVIII  sesję Rady Powiatu 

4. Sprawy różne

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i  Porządku 

Publicznego Jerzy Szawkało.

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało otwierając wspólne posiedzenie Komisji powitał 

zebranych. Na podstawie listy obecności Przewodniczący obrad stwierdził, że na 17 radnych 

obecnych jest  14 radnych, co stanowi quorum, przy którym komisja  może obradować.

P – kt 1.

Głos zabrała Bożena Radziszewska Dawidziuk Pełnomocnik Starosty ds Edukacji która 

stwierdziła, że wiadomo że wakacje zbliżają się ku końcowi, nasze szkoły pracują nad powrotem 

do roku szkolnego 2022/2023. W okresie wakacyjnym sposobem gospodarczym w każdej 

jednostce oświatowej robione były  pewne prace, odnawiane pomieszczenia gospodarcze itd. teraz

działają zespoły kontrolne, które kontrolują te pomieszczenia z BHP-owcami, omawiają 

ewentualne niedociągnięcia.

Jeśli chodzi o rozpoczęcie roku szkolnego to w Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie 

odbędzie się wojewódzka inauguracja roku szkolnego 2022/2023. Cały harmonogram przebiegu 

tej inauguracji został omówiony z przedstawicielami kuratorium w Białymstoku, pan Starosta 

również uczestniczył w tych działaniach. Inauguracja roku szkolnego w Czartajewie rozpocznie się 

mszą św. następnie wszystkie uroczystości odbędą się na terenie wewnętrznym placu szkoły. 

Będzie to połączone z częścią oficjalną i częścią artystyczną nastąpi również oficjalne otwarcie 
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internatu po roku czasu kiedy były tam przeprowadzane różne bardzo ważne dla naszej szkoły 

działania. Internat zmienił całe swoje oblicze ponieważ zostały tam tylko mury, wszystko inne jest 

nowe, miejmy nadzieję, że przełoży się to na rekrutację do klas pierwszych.

Liczba absolwentów wszystkich szkół podstawowych w roku szkolnym 2021/2022 to 432 osoby ze 

wszystkich placówek funkcjonujących na terenie powiatu prowadzonych przez gminy. Liczba 

absolwentów szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat siemiatycki: technikum w 

Czartajewie – 60 osób, technikum w Ostrożanach – 49 osób, LO w Siemiatyczach – 64 osoby, 

Zespół Szkół Specjalnych – 13 uczniów w tym szkoła specjalna przysposabiająca do pracy – 8 

absolwentów. Szkoła Podstawowa Specjalna w Siemiatyczach - 4 absolwentów i filia ZOL – 1 

absolwent.

Rekrutacja do klas I szkół ponadpodstawowych przedstawia się następująco:

– Zespół Szkół w Siemiatyczach – 112 uczniów, I klasa jest z podziałem na  grupy 

rozszerzone: biologia – chemia – j. angielski, j. polski – historia – j. angielski, biologia – 

geografia – j. angielski, matematyka – fizyka – j. angielski, matematyka – geografia – j. 

angielski. Jest jeszcze klasa wielozawodowa, w której uczniowie uczą się zawodu u 

przedsiębiorców a w szkole mają tylko nauczanie przedmiotów ogólnokształcących.

– Zespół Szkół Rolniczych w Ostrożanach – 58 uczniów do klas I z podziałem: technik rolnik 

– 13 uczniów, technik żywienia i usług gastronomicznych – 29  uczniów, technik logistyk – 

16 uczniów

– Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie – 77 uczniów, technik informatyk – 16 uczniów, 

technik usług fryzjerskich – 10 uczniów, technik architektury krajobrazu – 9, technik elektryk

– 17 uczniów, technik ekonomista 15 uczniów, technik mechanik 10 uczniów. 

Z powyższych danych wynika, że 57% absolwentów szkół podstawowych z terenu powiatu 

kontynuuje naukę w szkołach powiatowych, w tamtym roku było to 52% więc nastąpiła zwyżka. 

Ogólna liczba uczniów w szkołach powiatowych na rok szkolny 2022/2023 stan na dziś czyli 16 

sierpnia 2022r

– Zespół Szkół w Siemiatyczach – 320 uczniów, wzrost o 48 osób w stosunku do 

poprzedniego roku szkolnego

– Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie – 243 uczniów, spadek o 4 osoby

– Zespół Szkół Rolniczych w Ostrożanach – 198 uczniów, liczba uczniów utrzymana w 

stosunku do roku poprzedniego

– Zespół Szkół Specjalnych w Siemiatyczach – 71 uczniów, spadek o 4 osoby

– Szkoła Specjalna Przysposabiająca do Pracy – 21 uczniów

– Szkoła Podstawowa Specjalna w Siemiatyczach – 39 uczniów

– szkoła filialna w Bacikach Średnich – 11 uczniów.
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Liczba uczniów mieszkających w internacie:

– Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie – 65 osób

– Zespół Szkół Rolniczych w Ostrożanach – 80 uczniów – jest już tam brak wolnych miejsc

Liczba osób korzystających ze stołówek:

– Zespół Szkół w Siemiatyczach – 200 osób

– Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie – 170 osób

– Zespół Szkół Rolniczych w Ostrożanach – 95 osób.

W roku szkolnym 2022/2023 edukację czeka wiele zmian, m. in. od września wejdą zmiany w 

zakresie awansu zawodowego nauczycieli, od września nauczyciele będą odbywać inną ścieżkę 

awansu zawodowego, zlikwidowane zostaną dwa stopnie awansu czyli stażysta i kontraktowy. 

Osoby, które dotychczas rozpoczęły staż na nauczyciela mianowanego dokończą te staże według 

starych zasad. W klasach I szkół ponadpodstawowych pojawi się nowy przedmiot: Historia i 

teraźniejszość, nowa też będzie przyszłoroczna matura, przystąpią do niej uczniowie, którzy 

skończyli 8 – letnie szkoły podstawowe i 4 – letnie szkoły ponadpodstawowe.

W planach jest również reforma przedmiotu edukacja dla bezpieczeństwa, który od roku szkolnego

2022/2023 ma zawierać więcej elementów z przysposobienia obronnego. W szkołach, w których 

nie ma strzelnic zajęcia w praktyce będą mogły być realizowane w następnym roku czyli 

2023/2024. 

Pojawi się także stanowisko pedagoga specjalnego  z racji tego, że resort edukacji wdraża szereg 

reform, które mają zapewnić uczniom i młodzieży pomoc psychologiczno – pedagogiczną stąd 

obowiązek aby w placówkach był obecny pedagog specjalny. Z tym powiązany jest projekt uchwały

Rady Powiatu: organ prowadzący jest zobowiązany określić tygodniowy, obowiązkowy wymiar 

godzin zajęć pedagogów specjalnych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Siemiatycki. Po analizie określono tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć pedagogów 

specjalnych na 22 godziny. Według ustawy nie mogło być ich mniej. Bierze się tu pod uwagę 

łączną liczbę etatów nauczycieli pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych w szkole i przelicza się na liczbę uczniów w zależności od tego, ilu uczniów jest 

na stanie księgi uczniów w danej szkole, przelicza się to na etaty specjalistów.

Od 1 września 2022 na nowych zasadach ma obowiązywać zwalnianie uczniów z wychowania 

fizycznego, do tej pory mogli to robić lekarze rodzinni teraz już tylko specjaliści. Nauka zdalna 

może zostać wprowadzona. Na razie, na dzień dzisiejszy wiadomo że nauki zdalnej nikt nie 

zakłada aczkolwiek może nastąpić w sytuacjach jeśli w związku z organizacją i przebiegiem imprez

ogólnopolskich lub międzynarodowych, nieodpowiedniej temperatury zewnętrznej lub w 

pomieszczeniach, w których są prowadzone zajęcia z uczniami zagrażającej zdrowiu uczniów, 

zagrożenia związanego z sytuacją epidemiologiczną, innego nadzwyczajnego zdarzenia.
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Rozwiązania edukacyjne związane z kształceniem w polskich szkołach uchodźców z Ukrainy 

przyjęte w roku szkolnym  2021/2022 zostają przeniesione także na kolejny rok szkolny 

2022/2023. Pełnomocnik Bożena Radziszewska Dawidziuk poinformowała, że w naszych szkołach

mamy uczniów z Ukrainy. W Liceum Ogólnokształcącym jest 6 uczniów, w Zespole Szkół 

Technicznych w Czartajewie 2 uczniów, w Zespole Szkół Rolniczych w Ostrożanach 1 uczeń, w 

Zespole Szkół Specjalnych  2 uczniów. Na tych uczniów otrzymujemy wzrost subwencji 

oświatowej, za czerwiec 2022 była to kwota około 21 tys zł. ponadto dotujemy szkoły niepubliczne,

dotacje przekazywane są na uczniów faktycznych w danej szkole, wysokość dotacji na 1 ucznia 

przedstawia się następująco:

– uczeń branżowej szkoły I stopnia w Siemiatyczach – 645 zł.

– Liceum Ogólnokształcące Benedykta w Drohiczynie – 512 zł.

– Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Siemiatyczach – 65 zł.- dotacja ta przysługuje 

na ucznia, który uczestniczył przynajmniej w 50% zajęć w miesiącu poprzednim 

– dla dwóch niepublicznych poradni psychologiczno pedagogicznych działających w 

Siemiatyczach na każdego ucznia 461,56 zł.

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało podziękował za 

przedstawienie informacji.

P – kt 2.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za I półrocze 2022r.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że dochody za I półrocze wynosiły 39.688.697,42 zł. 

co stanowił ogólnie 44,13% ogółu wykonanych dochodów z tym, że dochody bieżące było to 

29.712.963,75 zł. natomiast dochody majątkowe: 9.975.733,67 zł. 

Wydatki wykonane za I półrocze wynosiły 33.156.070,40 zł. co stanowiło 32,37% ogółu naszych 

wydatków. I półrocze zamknęło się nadwyżką w wysokości 6.532.627,02 zł. Wynikało to z tego iż 

wydatki nasze z I półrocza przesunęły się na wydatki II półrocza. W II półroczu będziemy mieć 

odwrotną sytuację. 

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało zwrócił się z pytaniem, czy ktoś ma pytania w tej 

sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że wpłynęła również informacja SP ZOZ za I 

półrocze i też przedstawia się pozytywnie bo dochody SP ZOZ wynosiły 27.130.267,76 zł. co 

stanowiło 54,11% ogółu wykonanych dochodów. W tych dochodach największą kwotę wykonały 

świadczenia szpitalne – prawie 11,5 mln zł. i poradnie specjalistyczne – 3,5 mln zł. Natomiast 

koszty kształtowały się na poziomie 27.041.440,86 zł. Największą pozycję w kosztach stanowiła 

amortyzacja – 1.525.000 zł. Wiadomo, że to jest praktycznie taki dodatkowy zysk. Zysk zamknął 

się na poziomie 88.826,90 zł. - był to zysk SP ZOZ za I półrocze.
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P – kt 3.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że w materiałach, które państwo radni 

otrzymali na sesję wcześniej,  zostały dokonane pewne zmiany bo wpłynęły dotacje. Decyzją 

wojewody zwiększyła się nam kwota dotacji celowej 3.488 zł. na sfinansowanie zakupu 

podręczników dla szkoły specjalnej. Zwiększyły się dochody PZD o 10.500 zł. w związku z 

naliczonymi karami. W dochodach nastąpiło przesunięcie decyzją wojewody z wydatków 

bieżących na wydatki majątkowe też dochody bieżące i dochody majątkowe w związku ze 

scaleniami na obszarze Perlejewa. W wydatkach został wprowadzony projekt LO w Siemiatyczach 

na 199 tys. zł. środki już otrzymaliśmy. Ponadto dokonano przeniesień w projektach z Czartajewa, 

dokonano przeniesień w Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej na kwotę 32 tys. zł. Jest tu 

zwiększenie z funduszu wsparcia straży pożarnej, zostało już podpisane porozumienie na kwotę 

40 tys. zł. 20 tys. zł. straż pożarna przeznacza na materiały i 20 tys. zł. na zakup energii. W 

Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie zmieniło się się zwiększenie między rozdziałami. 

Pytania nie zostały zgłoszone.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że zmianie uległa Wieloletnia Prognoza 

Finansowa, dotyczyło to scalenia gruntów.

Ponieważ radni nie zgłaszali pytań Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało poddał projekty uchwał 

pod głosowanie. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr  XXII/176/21 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2022 rok głosowało 14 członków komisji.

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało poinformował o przejściu do punktu dotyczącego 

Sprawozdań z działań podejmowanych w 2021 roku na terenie powiatu siemiatyckiego przez 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w 

Lublinie, Nadzór Wodny w Siemiatyczach, w  Ciechanowcu i w Łosicach.

Przewodniczący Jerzy Szawkało przypomniał, że otrzymaliśmy materiały, jeżeli będą pytania 

poprosimy pana Wiesława Klepackiego o odpowiedź  a jeżeli nie będzie – przejdziemy do 

kolejnych punktów.

Radna Irena Wysocka poinformowała, że przeglądała sprawozdania, jest to dla niej nowe 

zagadnienie. Na terenie Gminy Mielnik są dwie rzeczki, na terenie innych rzek były wykonywane 

prace na na tych nie. Dlaczego na jednych są wykonywane prace na innych nie?

Radny Wiesław Klepacki jako kierownik Nadzoru Wodnego w Siemiatyczach udzielił odpowiedzi.

Kolejny projekt uchwały dotyczył określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

jest Powiat Siemiatycki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że ostania uchwała dotycząca tej materii 

była podejmowana w 2016 roku i zmieniania dwukrotnie. W związku z tymi zmianami ten projekt 

jest jednocześnie aktem jednolitym uchwały a dopisane zostały cztery przystanki zlokalizowane w 
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miejscowościach: Stadniki, Żale, Bogusze Stare, Bogusze Litewka. Uszczuplony jest regulamin 

korzystania z tych przystanków w którym zostały uwzględnione wszystkie rozstrzygnięcia 

nadzorcze RIO i wojewody. Jest on znacznie krótszy ale pozostała materia jest uregulowana w 

ustawie o transporcie zbiorowym a w naszych  uchwałach nie powielamy zapisów, które znajdują 

się w ustawach.

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu 

przez działki stanowiące własność Powiatu Siemiatyckiego oznaczone w ewidencji gruntów jako 

działki o nr geod. 419/5, 419/27, 589/34 i 589/35 położone w obrębie Wólka Nadbużna Gmina 

Siemiatycze.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że na działkach należących do powiatu 

siemiatyckiego planowane jest ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE dystrybucja 

spółka akcyjna z siedzibą w Lublinie. Związane jest to z posadowieniem na tych działkach 

fragmentu infrastruktury energetycznej. Służebność przesyłu jest odpłatna na rzecz powiatu. 

Wysokość odpłatności zostanie ustalona w oparciu o operat szacunkowy sporządzony przez 

rzeczoznawcę majątkowego. 

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

P – kt 4.

Starosta Marek Bobel poinformował że chciałby przedstawić jak wygląda sytuacja pod względem 

inwestycyjnym, co w najbliższej przyszłości będzie dodatkowego. 

Tak jak państwo radni zauważyli w uchwale budżetowej  powiatu siemiatyckiego jest kwota 0,5 mln

zł. zgodnie z naszą deklaracją, 0,5 mln zł. z przeznaczeniem na   mammograf. Starosta 

poinformował, że 8 gmin Powiatu Siemiatyckiego powiedziało „tak”, dofinansuje zgodnie z naszą 

sugestią liczoną na mieszkańca. Jedna gmina – Gmina Miejska Siemiatycze odpowiedziała, że nie

będzie wspierać tej inwestycji, Starosta stwierdził że nad tym ubolewa. W związku z tym co prawda

w piśmie było że czekamy na solidarne współfinansowanie ale jeżeli będziemy czekać na solidarne

współfinansowanie to ileś kobiet nie doczeka tego solidarnego dofinansowania, Starosta 

poinformował, że w związku z tym podjął decyzję, przekazał dyrektorowi SP ZOZ aby 

przygotowywał przetarg na zakup mammografu. Starosta Marek Bobel podkreślił, że mammograf 

będzie kupiony maksymalnie szybko. Jeśli chodzi o kwotę, która przypadała dla Miasta 

Siemiatycze, jest to w zaokrągleniu około 170 tys. zł. - Starosta wyraził nadzieję że znajdziemy 

dofinansowanie z innych źródeł czy ze źródeł Marszałka Województwa Podlaskiego czy ze źródeł 

Ministerstwa Zdrowia ale na pewno środki te będą. Nie ma co czekać bo wszyscy, którzy 

obserwują życie wkoło wiedzą, że jest niepokojące zjawisko że jest bardzo dużo nowych 

przypadków raka piersi u kobiet w związku z tym nie czekamy, wspieramy szpital bo to jest nasza 

perełka. Starosta Marek Bobel poinformował, że w ubiegłym tygodniu korzystał z opieki naszego 

szpitala, nie szukał innych szpitali i uważa, że szpital funkcjonuje dobrze chociaż pewne drobne 
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korekty pewnie dyrektor będzie wprowadzał. Z obserwacji i z rozmowy z innymi pacjentami widać, 

że szpital zmierza w dobrym kierunku. W związku z tym mammograf tak, jak obiecaliśmy tutaj 

będzie, ta kwota 0,5 mln. zł. jest przesuwana w ramach jutrzejszej sesji Rady Powiatu.

Starosta Marek Bobel poinformował że otrzymamy 5 mln zł.  z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na drogę Grodzisk - za szkołą, odcinek o długości 5.250m do krzyżówki w Ostrożanach, 

cały ten odcinek będzie  w tym roku a w zasadzie wykonawstwo w przyszłym roku, będzie 

wykonany.

Jeżeli chodzi o zmiany organizacyjne; z dniem 28 sierpnia wprowadzamy zmiany polegające na 

tym, że oświata wchodzi w zakres Wydziału Organizacyjno Prawnego, pani Pełnomocnik będzie 

inspektorem ds edukacji podległym bezpośrednio pani Sekretarz a pani Sekretarz w ramach 

podziału podlega pod Starostę. Te zmiany są potrzebne bo spraw oświaty jest mnóstwo, gro 

budżetu to oświata i w związku  z tym Starosta zaznaczył, że ma mniej czasu niż pani Sekretarz a 

pani sekretarz bardziej skupi się nad tymi sprawami a chodzi też o zastępowalność bo w tej chwili 

jest tak, że pełnomocnik idzie na urlop i nie ma zastępstwa administracyjnego co jest złe i trzeba to

zmienić. W związku z tym te zmiany idą w tym kierunku. A dlaczego akurat z dniem 28 sierpnia? 

Dlatego że pani inspektor ds zamówień publicznych pani Walentyna Tararuj zdecydowała się 

odejść na emeryturę w związku z tym ogłosiliśmy konkurs, jeszcze  nie jest on rozstrzygnięty ale 

osoba, która ten konkurs wygra będzie podlegać pod Wydział Rozwoju Gospodarczego i Promocji 

kierowany przez pana Mariusza Radziszewskiego. Starosta wyraził opinię że jest to racjonalne bo 

gro tych zamówień jest prowadzona przez ten wydział i za pośrednictwem tego wydziału więc pan 

naczelnik będzie nadzorował również z racji swojej funkcji.

Starosta Marek Bobel poinformował, że jutro nastąpi jeszcze jedna zmiana; wprowadzimy do 

budżetu 50 tys. zł. bo taką kwotę chce dodatkowo przeznaczyć Nadleśnictwo Nurzec na drogę 

Radziwiłłówka – Borysowszczyzna, tam  remont jest już po przetargu w związku z tym dodatkowe 

50 tys. zł.  położymy następny kawałek nakładki w kwocie takiej, jak wynika z zamówień 

publicznych.

Starosta Marek Bobel poinformował, że wszystkie sprawy dotyczące remontów są rozstrzygnięte 

i w najbliższym czasie wszystkie nakładki będą wykonane. Jutro na sesji jak państwo radni widzą 

w materiałach jest droga Mielnik – Wajków i trzeba powiedzieć że bardzo dobrze bo ceny chyba 

trochę wyhamowały a ceny asfaltu spadają i w związku z tym jesteśmy pozytywnie zaskoczeni 

kosztem tego odcinka, planowaliśmy położyć tam 1  km a z przetargu wyjdzie że będzie to 

dodatkowe 215m czyli będzie to 1215m drogi Mielnik – Wajków. Starosta poinformował, że do 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zgłaszamy następujące odcinki:

– pozostały odcinek drogi Mielnik – Wajków, oprócz 1215 m chcemy zrobić w przyszłym roku 

cały odcinek tej drogi do miejscowości turystycznej,

– zgłaszamy też ulicę Wysoką w kierunku cmentarza prawosławnego 

– zgłaszamy również dwie drogi: droga Żerczyce – Nurczyk i Mińczewo – Wierzchuca
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Starosta poinformował, że są to 4 odcinki dróg które składamy w ramach dofinansowania. 

Rządowa kwota dofinansowania w tym roku wzrosła do 60% co nas bardzo cieszy. Starosta Marek

Bobel wyraził nadzieję, że te 4 drogi spełnią wymagania i to dofinansowanie będzie z realizacją w 

latach 2023, może przemyślimy drogę Żerczyce – Nurczyk, może ta realizacja będzie w latach 

2023 – 2024, jest to kwestia dyskusji, mamy trochę czasu, jutro spotykamy się z Dyrekcją 

Powiatowego Zarządu Dróg, jaki jest stan przygotowań, Starosta zaznaczył że z tego co wie, 

jesteśmy gotowi do złożenia wniosku. 

W materiałach dotyczących Starostwa Powiatowego jest też zakup kosiarki traktorowej 20 tys. zł. 

Chcemy aby wokół budynku było czysto, ładnie, schludnie w związku z tym przeznaczamy 20 tys. 

zł. na zakup kosiarki traktorowej, Starosta wyraził nadzieję, że będzie to kosiarka przyzwoitej klasy.

Jest ona potrzebna, może służyć i do koszenia trawy i może mieć lemiesz z przodu do drobnych 

odśnieżań.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i  Spraw Socjalnych 

oraz Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY OBRAD

Przewodniczący Komisji

Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Jerzy Szawkało

Protokołowała: Elżbieta Malinowska
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